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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 24 decembrie 2024 cu ocazia ședinței extraordinare convocată 

de îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu o zi înainte de data stabilită.  

 Ședința Consiliului local se desfășoară prin mijloace electronice, printr-o 

platformă online de videoconferință, iar la apelul nominal al președintelui de 

ședință sunt prezenți 17 din cei 18 consilieri locali în funcție. Lipsește nemotivat 

dl consilier local Popa Dorin Ioan. 

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Bălan, viceprimar Cristian Hendrea, 

secretar general Călin Costoiu și funcționari publici din cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului.  

 Președintele de ședință, dl consilier local Bîrlea Lucian Radu prezintă 

următorul proiect al ordinii de zi : 

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Orăștie nr.250/2024 referitoare la aprobarea depunerii proiectului 

”Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 2.Proiect de hotărâre  privind modificarea HCL nr.251/2024 referitoare la 

aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I cu elemente de S.F, a 

devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții „Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 3.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii 

publici și personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” 

din Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și Serviciile publice 

subordonate Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 

 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 

inițierii proiectului de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Orăștie nr.250/2024 referitoare la aprobarea depunerii proiectului 

”Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 

economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 9 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
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 Este adoptată Hotărârea nr.334/2024 privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Orăștie nr.250/2024 referitoare la aprobarea 

depunerii proiectului ”Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul 

Orăștie”. 

 La punctul al doilea al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind modificarea HCL nr.251/2024 referitoare la 

aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I cu elemente de S.F, a 

devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții „Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul Orăștie”. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 9 voturi. 

  Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.335/2024 privind modificarea HCL nr.251/2024 

referitoare la aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I cu 

elemente de S.F, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții „Eficientizare și modernizare iluminat public în Municipiul 

Orăștie”. 

 La ultimul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele 

inițierii proiectului de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale 

„Administrație” din Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și 

Serviciile publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 

 Dl consilier Terchet Narcis prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Resurse umane. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 

economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius menționează că, ținând cont că, județul 

Hunedoara are cel mai mic salariu din Romania sau printre cele mai mici, îl 

întreabă pe dl consilier Terchet Narcis dacă există vreun calcul sau date cât este 

salariul mediu în municipiul Orăștie. 

 Dl consilier Terchet Narcis arată că, nu are cunoștință cât este salariul mediu 

la nivelul localității, dar ce este cert că sunt deja colegi care doresc să plece la alte 

instituții și sunt foarte buni pe posturile pe care le ocupă, fiindcă salariile sunt mult 

mai mari, iar propunerea de majorare cu 25% presupune a avea la salariul net un 

plus de 800 lei. 

 Dl consilier local Zvîncă Miahi Caius întreabă dacă aceasta ar putea să fie și 

o asigurare pe ce se va întâmpla anul viitor, măsurile ce se preconizează a fi luate 

la nivel național. 

 Dl consilier Terchet Narcis precizează că, ne dorim ca angajații din 

administrația publică locală să rămână în cadrul acesteia și într-un fel este și o 

măsură de protejare și de a nu părăsi instituția. 
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 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă de ce nu s-au 

făcut creșterile așa cum ar fi trebuit să se facă.  

 Dl consilier Terchet Narcis arată că, există posibilitatea să se înmulțească 

coeficientul cu salariul minim pe economie, ceea ce presupunea un salt salarial 

destul de mare, de aceea conducerea administrației publice locale tot timpul a 

încercat să balanseze bugetul ca să nu depășească foarte mult, adică să nu avem 

costuri salariale foarte ridicate în raport cu veniturile și de aceea s-a optat pentru o 

majorare procentuală. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă dacă această 

creștere salariala poate fi oarecum impactată în funcție de rezoluția dosarului 

nr.1164/2024. 

 Dl consilier Terchet Narcis întreabă ca în ce sens. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, în sensul că, va 

avea primăria suficienți bani să plătească și una și alta. I se răspunde de către         

dl consilier Terchet Narcis care precizează că, ne bazam pe calcule reale și în 

momentul de fata cu aceste majorări, da. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan este de părere că, angajații primăriei merită 

această mărire, pentru că volumul de muncă este foarte mare și responsabilitatea la 

fel. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, dl consilier local 

Jula Radu Ioan are dreptate și consideră că, aceștia o meritau de mult. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 9 voturi. 

 Acesta se supune la vot si se aproba cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.336/2024 privind stabilirea salariilor de bază 

pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei 

ocupaționale „Administrație” din Aparatul de specialitate al Primarului 

Municipiului Orăștie și Serviciile publice subordonate Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie.  

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                Președinte de ședință,                                                 Secretar General,                                                                   

               Lucian Radu BÎRLEA                                   jr.Călin COSTOIU 

 


